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Protokół Nr LXII/23 
z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego 

odbytej w dniu 13 lipca 2023 r. 
w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 

 

 
Punkt 1 (czas 0:00;00- 10:14;00) 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 9:05 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 13 Radnych tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Nieobecni Radna G. Buczek, Radny J. Kozłowski, Radny M. Nagórski, Radna G. Polak.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej 
nadzwyczajnej sesji został Radnym dostarczony, zgodnie z propozycją zawartą we 
wniosku Zarządu Powiatu z dnia 7 lipca 2023 r. o zwołanie sesji nadzwyczajnej 
i odczytała porządek obrad.  

Radni mogą zmienić proponowany przez Zarząd porządek obrad bezwzględną 
większością głosów, z zastrzeżeniem, że zmiana taka zgodnie z art. 15 pkt 8 ustawy  
o samorządzie powiatowym wymaga zgody wnioskodawcy, czyli Zarządu Powiatu.  

Treść wniosku o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Nikt zmian do porządku obrad nie wnosił.  

  
Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023 – druk nr 3380; 
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Drawskiego na  lata 2023-2038- druk nr 3381. 
3. Zakończenie sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Starostę S. Cybulę.  

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że Zarząd Powiatu prosi  
o pochylenie się nad propozycją wprowadzenia dodatkowych środków na zadanie, 
Centrum Opiekuńczo- Mieszkalne w Mielenku. W tej chwili trwają przepychanki 
między oferentami kto ma realizować to zadanie. Krajowa Komisja Odwoławcza 
prowadzi postepowania i po konsultacji uznaliśmy żeby nie zamykać sobie drogi- to nie 
jest jednoznacznie przesądzone, ale żeby nie utracić  tych 15 mln zł, żeby można było 
dalsze postępowanie prowadzić  z uwzględnieniem nowych oferentów. Dotychczas było 
tak, że komisja konkursowa wyłoniła najkorzystniejszą ofertę za 23 mln zł. Przepis 
stanowi tak, że wszystkie dokumenty na etapie postępowania, wykonawca ten, który 
został wyłoniony ma dostarczyć do wzywającego, w tym przypadku do nas. Dostarczył 
jeden dokument, jeśli chodzi o ubezpieczenie po terminie oferty. To jest dopuszczalne, 
natomiast niedopuszczalne jest, że termin wystawienia tego ubezpieczenia jest po 
terminie złożenia oferty, a musiałby być najpóźniej w dniu złożenia oferty. Po 
dwukrotnym postepowaniu myśmy przyjęli takie założenie, że ten wykonawca będzie 
realizował i żeby z nim komisja prowadziła postępowanie, wzywając go do uzupełnienia 
tych dokumentów. On nie przedstawił dokumentu innego, tylko takie, że w terminie od 
otwarcia oferty, w terminie 7 dni przedstawił, ale to kłóci się z interpretacją zapisu. Tu 
istniało duże ryzyko, że postępowanie mogłoby być zakwestionowane i nie wiadomo 
czym by się skończyło. Natomiast w tym przypadku, które Państwu proponujemy to jest 
oferta droższa o 835 tys. zł, też do końca nie wiemy, czy drugi oferent spełni wszystkie 
wymagane postepowanie. I w tym momencie chodzi o dodatkowe środki w wysokości 
835 tys. zł, będziemy mogli przystąpić do oceny tej drugiej oferty, jeżeli będziemy mieli 
zabezpieczone środki, stąd niezbędna jest uchwała Rady Powiatu w celu zabezpieczenia 
środków.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty? 

Głos zabrał Radny Z. Chołuj, który spytał skąd Zarząd planuje wziąć te 800 tys. 
zł? 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że chodzi o przyszły rok 
 i będziemy zabiegali i szukali innych źródeł , aby zamknąć przedsięwzięcie, albo  
z Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej, bądź z Urzędu Marszałkowskiego 
częściowo, być może jakieś inne programy będą. 

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która poprosiła o informację do załącznika nr 
3, dotyczącą zmian w wydatkach, głównie są to szkoły, Dom Pomocy Społecznej. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na to pytanie odpowie Pani 
Skarbnik przy uchwale.  

 

Punkt 2 (czas 10:15;00- 22:25;00) 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023- druk nr 3380. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 
Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  

Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że zmiany  
w budżecie dotyczą w szczególności dochodów i wydatków, Pani Radnej B. Głowackiej 
chodziło o załącznik nr 2?  

Radna B. Głowacka odpowiedziała, że załącznik nr 3, inwestycje.  

Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że  
w załączniku nr 3 dokonuje się zmian inwestycyjnych na wniosek Inżyniera Powiatu,   
a mianowicie po stronie dochodów wprowadzamy kwotę, którą otrzymaliśmy od 
Wojewody Zachodniopomorskiego 62.400 zł jest to na publiczny transport zbiorowy, 
który mamy również zaplanowany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, aby zapewnić 
płynność zadania wprowadzamy dochody i jednocześnie wydatki, dochody to  
62.400 zł, wkład własny 35 tys. zł, w związku z tym trzeba było zapewnić te 35 tys. zł 
na wkład własny. Tutaj dokonano zmian między inwestycjami w postaci zmniejszeń na 
chwilę obecną. Zadanie, które mieliśmy zaplanowane w budżecie pierwotnym w dziale 
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80195, to jest wymiana oświetlenia w szkole, środki przyszły w innym dziale, czyli 926, 
stąd też zmiana w dochodach, wydatkach i inwestycjach.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do projektu 
uchwały? 

Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że ma pytanie do Pana 
Starosty, czy te zmiany, które są w wydatkach, jeśli chodzi o inwestycje, to są głownie 
szkoły i Dom Pomocy Społecznej są bezpieczne, jeżeli chodzi o remonty, odnawianie 
szkół. 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że propozycję zmian Zarząd 
przyjął i zatwierdził.   

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do projektu 
uchwały? 

Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który powiedział, że chciałby się dopytać 
do uzasadnienia, chodzi o zadanie w Wydziale Inwestycji, które opiewa na 125 tys. zł  
i jest to włożone we wspólny pakiet, czyli jest publiczny transport, jest modernizacja 
infrastruktury sportowej w Zespole Szkół w Drawsku i wymiana oświetlenia w sali 
gimnastycznej, więc jak to jest porozbijane kwotowo, czy wymiana oświetlenia dotyczy 
drawskiej szkoły, czy jak patrzę jest ta wymiana włożona do Czaplinka?    

Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że dotuczy 
to drawskiej szkoły, otrzymaliśmy środki na to przedsięwzięcie, 30 tys. zł otrzymaliśmy 
z województwa i 30 tys. zł mamy wkładu własnego- całe zadanie wynosi 60 tys. zł.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do projektu 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2023. 

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LXII/414/2023 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego 
na rok 2023. 
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038- 
druk nr 3381. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 
Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  

Głos zabrała Skarbnik Powiatu J. Andrykowska, która powiedziała, że w uchwale 
chodzi o zadanie inwestycyjne i zadanie w Wieloletniej Prognozie Finansowej wpisane 
na lata 2023-2024, a jest to adaptacja byłego budynku OSIW, byłego OHP na centrum 
opiekuńczo- mieszkalne, mieszkania wytchnieniowe, zakład aktywności zawodowej 
 i zaplecze rehabilitacyjno- sportowe, tutaj wzrost kwoty 835 tys. zł na rok 2024 celem 
wyłonienia i kontynuacji przetargu, który obecnie trwa. Nastąpił też wzrost kwoty na 
rok 2023 w zadaniu inwestycyjnym przedsięwzięcia- „Świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu drawskiego”, tu mamy kwotę 
97.400 zł, jest to kwota, która musi być w tym roku, aby zrealizować zadanie Złocieniec- 
Kołobrzeg, jest to dodatkowa linia, gdzie przyjmujemy środki, aby można było 
zabezpieczyć wydatki w budzecie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i spytała, czy ktoś  
z Radnych ma pytanie do projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038. 

Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
11 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  2 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LXII/415/2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2023-2038. 



6 
 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
o godzinie 09:27 zamknęła LXII nadzwyczajną sesję Rady Powiatu Drawskiego 
i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu w Wydziale 
Biuro Rady Powiatu. 

 

 

Protokołowała  Przewodnicząca Rady 

Joanna Rudziewicz  Urszula Ptak 

 

 

Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 

 

 


